
 

 

  

Hilversumse jongeren en politici met elkaar in gesprek  

Pizza-avond in De Vorstin goed bezocht: 

‘De jeugd heeft de toekomst en de 

politiek gaat over de toekomst’ 

vr 3 nov., 16:30 · leestijd 4 minuten 
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In haar eigen woonplaats Blaricum was Anne-Lin de Veer kritisch over het idee 

van een pizza-avond, waarbij lokale jongeren en politici elkaar ontmoeten. In 

Hilversum ziet zij donderdagavond echter dat dit initiatief wél kan slagen. “Dit 

is pas de tweede bijeenkomst hier en het is nu al zo groot.” 

Inderdaad, de kleine zaal van Podium De Vorstin is donderdagavond goed gevuld. Een 

link aantal lokale politici en ruim honderd jongeren zijn, ondanks het stormachtige weer, 

naar het gebouw aan de Koninginneweg gekomen voor deze tweede editie van de pizza-

 



 

 

avond. Dat zijn er fors meer dan de dertig jongeren die de eerste pizza-avond in februari 

bij @AllArt aan de Korte Noorderweg bezochten. “In Hilversum werkt het blijkbaar 

wel”, aldus De Veer. “In Blaricum komt het niet van de grond, daar zijn de jongeren wat 

meer ingetogen.” 

Belangrijke reden voor het succes is volgens de Blaricumse de inbreng van Young 

Hilversummers, een netwerk van jongeren uit Hilversum dat is voortgekomen uit 

Hilversummers.nl. “Je ziet hier nu ook jongeren van alle leeftijden die door weer en 

wind zijn gekomen. En die pizza die zij krijgen is dan de beloning. Zij hebben nu iets 

om die drempel over te komen.” 

(Tekst gaat verder onder de foto) 

 

Anne-Lin de Veer in gesprek met wethouder Karin van Hunnik en raadslid Bas Nanninga. 

Young Hilversummers en de gemeente zijn de organisatoren van deze tweede 

pizzaavond. De 19-jarige Demi maakt deel uit van dit actieve netwerk en was in februari 

eveneens van de partij. Zij vindt een avond als deze van belang om zo meer te weten 

over de politiek in het algemeen en de lokale politiek in het bijzonder. “Er is als je moet 

stemmen ook zo veel keuze, eigenlijk te veel keuze. Ik heb het dan vooral over de 

landelijke politiek. Maar over de impact van lokale politiek wordt eigenlijk heel weinig 

gesproken. Een avond als deze kan daar verandering in brengen.” 



 

 

‘Ik hoop dat zij voorbereid worden en meer van politiek weten als zij 

18 jaar zijn’ 

En ja, ook Demi vond politiek altijd maar saai. Tijdens de vorige pizza-avond in februari 

kwam daar wel verandering in, geeft zij aan. “En nu zie je ook heel veel nieuwe (echt 

jonge) jongeren die er de vorige keer niet bij waren. Ik hoop dat zij voorbereid worden 

en meer van politiek weten als zij 18 jaar zijn. En het is leuk om de raadsleden te 

spreken. Het zijn sowieso intelligente mensen, maar daarnaast zijn zij ook heel 

normaal.” 

Haar vriendin Sarah, eveneens 19 jaar, is het met dat laatste volledig mee eens. Ook 

heeft zij er wel eens over nagedacht om de politiek in de gaan, zegt zij. “Maar ik denk 

toch dat het te moeilijk is. En politiek is naar mijn idee toch een beetje corrupt, vooral de 

Tweede Kamer. Het is allemaal ook heel zakelijk. Er is hier vrijheid van meningsuiting, 

maar of dat wordt nageleefd is nog weleens de vraag.” En Demi: “In de politiek hebben 

jongeren niet heel veel te zeggen.” 

Mooie eerste stap 

Even verderop luistert de jonge Lulya aandachtig naar een quiz die op dat moment op 

het podium plaatsvindt. Ze vindt het interessant, zegt zij, hoort ook goede ideeën. “Het is 

ook leuk om al die verschillende meningen en perspectieven over bijvoorbeeld omgaan 

met geld en het belang van contant geld aan te horen. Ik volgde de politiek nooit zo, 

maar dit is wel heel leuk en interessant; een mooie eerste stap.” 



 

 

 

Tijdens de bijeenkomst zijn nagenoeg alle politieke partijen in de Hilversumse 

gemeenteraad vertegenwoordigd. De meeste jongeren hebben echter geen idee wie de 

onder andere aanwezige raadsleden Bas Nanninga (ChristenUnie), Olaf Streutker 

(CDA), Ellis Zeeuw van der Laan (VVD) en Rob Docter (Democraten Hilversum) zijn. 

Ook in een vertoond ilmpje, waarin jongeren foto’s zien van raadsleden, hebben die 

jongeren vaak geen idee naar wie zij kijken. Eén van hen vraagt zich daarbij zelfs af of 

de mensen op de foto’s überhaupt Nederlanders zijn. 

Wie wél door meerdere jongeren wordt herkend is de eveneens aanwezige burgemeester 

Gerhard van den Top. Hij gaat ook in gesprek met de jongeren tijdens de workshop (of 

breakout sessie) lokale politiek. In totaal zijn er acht van die breakout sessies, zoals 

‘Gezond eten met weinig geld’, ‘600 jaar Hilversum: wat zou jij doen met zes ton?’ en 

‘Wat geloof jij?’.  



 

 

 

Vlak daarvoor geniet de burgemeester nog snel van een Pizza Margherita. Smaakt prima, 

lacht hij. “Het is leuk dat de gemeenteraad dit samen met Young 

Hilversummers organiseert om zo de verbinding tussen jeugd en politiek aandacht te 

geven. Veel jongeren weten niet wat de politiek doet en ook de politiek weet niet wat er 

onder de jeugd leeft. Ik vind het dan leuk om vanuit mijn rol hier wat aan te kunnen 

bijdragen en hoor graag wat de jongeren belangrijk vinden. Ik kijk uit naar dat gesprek. 

De jeugd heeft de toekomst en de politiek gaat over de toekomst.” 

Boeiend 

Dat zegt ook wethouder van onderwijs (en jongerenparticipatie), Karin van Hunnik. “Als 

gemeente willen we jongeren de gelegenheid geven om te zeggen wat zij belangrijk 

vinden en waarover zij met ons in gesprek willen gaan”, zegt zij. “Jongeren bepalen wat 

er met onze maatschappij gaat gebeuren. Het is boeiend om te weten wat hen 

bezighoudt. Wanneer ik scholen bezoek, en dat doe ik regelmatig, hoor je ook over de 

problemen die zij hebben. Vooral over gezondheid, stress, burnout. Je hoort ook dat zij 

niet zo veel vertrouwen hebben in de politiek. Dan zeggen zij dat de politici zich niet aan 

 

 



 

 

de afspraken houden. Ik snap die zorgen, maar het is jammer dat die afstand zo gevoeld 

wordt.” 

 

Wethouder Karin van Hunnik in gesprek met enkele jongeren. Gemeente 

Hilversum/Studio Kastermans 

Als mooi voorbeeld van een mooi initiatief op een school noemt Van Hunnik het MBO 

College aan de Soestdijkerstraat weg in Hilversum. Daar hield de school onlangs een 

actie waarbij de scholieren zelf konden bepalen waar zij een behoorlijk budget - als zij 

dat zouden krijgen - aan wilden uitgeven. “Daar kwamen echt heel goede ideeën uit, echt 

niet alleen maar heel veel bier en een coffeeshop. Het ging ook over vrijwilligerswerk 

organiseren en geld inzamelen voor een goed doel.” 

Chill 

Van Hunnik vertelt dat zij deze bijeenkomst in De Vorstin ‘open’ beleeft. Echt 

voorbereid is zij niet. De wethouder wil het vooral ‘ondergaan’ en vindt het ‘chill hier’, 

lacht zij. “Ik hoop dat het opbrengt dat jongeren aangeven hoe zij het zouden willen, dat 

zij aangeven waarover zij in gesprek willen met de politiek. En waar zij zich veilig bij 

voelen, dat er niet anderen zijn die bepalen hoe het moet. De jongeren willen erkend en 

gehoord worden.” 
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